
Ronnebyortens ÄSKO
Minnesanteckningar från styrelsemöte

Plats och tid:  Digitalt 2025-01-09 kl 19.30

Närvarande: Mathias Jäghagen. Henrik Erlandsson. Vicktor Jönsson. Per Bertland. Ronny 
Jönsson. Ronny Johansson

§ 1 Mötet öppnas. Henrik Erlandsson hälsar välkomman och öppnar mötet. Vi håller detta 
styrelsemöte med anledning till älgarna som vi valde att hålla undan från tilldelningen på 
höstmötet den 17/9-24

§ 2 Val av sekreterare. Vicktor Jönsson för anteckningar från detta möte.  

§ 3 Vad ska vi göra med de sparade älgarna? Frågan ställes om det är någon/några jaktlag 
som har yttrat sig ang våra sparade älgar. I norr vill flera markägare att de kvarvarande 
älgarna bör skjutas. I övrigt va det lite blandade diskussionen om hur det såg ut med 
älgstammen.

Det har kommit in någon rapport om skador efter älgbetning.

Vi beslutade att vi kommer till att släppa älgar med jaktstart lördagen den 18/1-25                
Vi diskuterade hur fördelningen skulle se ut.

Det beslutet som fattades va att vi kommer till att släppa 2 tjurar och 1 kalv. Anledningen till 
att det blev 2 tjurar är för att älgobsen visar ca 45% tjurandel och att vi vill vara rädda om 
hondjuren. 

Alla jaktlag som har vuxen älg kvar på sin tilldelning kommer att få delta i jakten på de 2 
tjurarna. Kalven kommer att vara lovlig för samtliga jaktlag.

§ 4. Årsmöte: Vi beslutade att hålla årsmötet onsdagen den 19/3 2025 kl 19:00. Mathias 
kollar om Hasselstads bygdegård är ledig detta datum. (Kallelse kommer när lokalen är 
bokad)

§ 5 Nya areal. Vi har några jaktlag som kommer att utöka sina areal, mer exakt info kommer 
senare. Bland annat - Martinssons jaktlag (Syd) Magnus Wass (Norr) John Strandberg (Norr)

§ 6 Statistik älg OBS. Mathias drog bara lite kort om att tjurandelen låg på ca 45% och att 
reproduktionen är ca 0,47 kalvar/hondjur 

§ 7 Nästa möte. Vi beslutade bara om att boka upp för stundande årsmöte som troligtvis 
kommer att hållas i Hasselstads bygdegård den 19/3-25



§ 8 Övrigt. Henrik har varit och pratat med Lantmannaaffären ang saltstenar. Vi ska få till 
kuponger för att få hämta ut saltstenar som vi kommer att dela ut på årsmötet.

Det har kommit i rapporter om en älgtjur som verkar gå på 3 ben i trakterna runt 
Hjärtronemåla/Silpinge.

§ 9 Avslut. Henrik tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

Ordförande                                           Sekreterare                                                                      
Henrik Erlandsson                                 Vicktor Jönsson                


